

| <b>Tap &amp; Go x Foodpanda</b>  |  |
|--|--|
| <b>Steps for voucher redemption</b>  |  |
| TC   | EN   |
| <p>步驟 1：<br/>到 foodpanda 網站或使用 foodpanda App 登入帳戶</p> <p>步驟 2：<br/>在購物籃頁面上按「有優惠券嗎？」</p> <p>步驟 3：<br/>輸入下列優惠碼並按「使用」以兌換首張優惠券；其餘優惠券將會於啟動首次優惠碼後 48 小時內自動存至客戶的 foodpanda 帳戶。</p> <p>步驟 4：<br/>在購物籃頁面會顯示已扣減優惠折扣，並按「現在訂購」</p> | <p>Step 1:<br/>Visit the foodpanda website or download the foodpanda app and log in to your account</p> <p>Step 2:<br/>Click "Do you have a voucher?" on the cart page</p> <p>Step 3:<br/>Enter the voucher code in the bar for redemption of the first voucher and click "APPLY", the remaining vouchers will be added to your account within 48 hours of the code redemption.</p> <p>Step 4:<br/>View the voucher value deducted from your bill and click "PLACE YOUR ORDER"</p> |
| <b>Offer 1 – New Customer offer on foodpanda (platform-wide)</b>   |  |
| Voucher Code: <b>FP2021TAP</b>   |  |
| Offer Copy   |  |
| TC   | EN   |
| <p>新客戶於 foodpanda 平台首次訂購外賣或生活百貨滿\$80 輸入優惠碼「FP2021TAP」可享\$40 折扣</p> <p>優惠期：由即日起至 2022 年 1 月 31 日</p> <p>其後客戶可獲四張滿\$200 減\$40 的優惠券（兩張適用於外賣自取，兩張適用於生活百貨）<br/>名額有限，先到先得，額滿即止。</p>  | <p>Enjoy HKD40 off upon making the first order of HKD80 (excluding delivery fee) or above on foodpanda with Tap &amp; Go by entering the voucher code "FP2021TAP"</p> <p>Offer Period: Until January 31, 2021</p> <p>Each customer will receive 4 x HKD40 off vouchers on orders of HKD200 or above (2 x Grocery and 2 x Pick-Up)</p>  |
| <b>T&amp;Cs</b>  |  |
| TC   | EN   |
| <p>1. 適用於首張滿\$80(不連運費)的 foodpanda 並透過 Tap&amp;Go 作付款的訂單，優惠期至 2022 年 1 月 31 日；其餘 2 張\$40 生活百貨優惠券及 2 張\$40 外賣自取優惠券將於優惠</p>   | <p>1. Valid on your first foodpanda order of \$80 (excl. delivery fee) or more with payment settled via Tap&amp;Go until 31 January 2022. 2 extra \$40 grocery vouchers and 2 extra \$40 pick-up vouchers will be added to your</p>  |

|   |   |
|---|---|
| <p>碼啟動後 48 小時內自動存至帳戶；名額有限，先到先得。</p> <p>2. 優惠券只適用於 foodpanda 應用程式或網站(<a href="http://www.foodpanda.hk">www.foodpanda.hk</a>)。</p> <p>3. 優惠券不設退款及不能兌換成現金或其他禮品。</p> <p>4. 每組優惠碼只限使用一次，而每張訂單只可使用一組優惠碼。</p> <p>5. 除特別註明外，本優惠不適用於扣除訂單運費及不可與其他優惠、折扣、現金券等同時使用。</p> <p>6. foodpanda 保留取消指定餐廳使用是次優惠之行使權而不作另行通知。如有任何爭議，foodpanda 將保留最終決定權。</p> | <p>account within 48 hours. The offer is subject to limited quotas and available on a first-come-first-serve basis.2. Voucher(s) can only be redeemed on the foodpanda app or website (<a href="http://www.foodpanda.hk">www.foodpanda.hk</a>).</p> <p>3. Voucher(s) cannot be refunded or exchanged for other forms of goods, services, cash or any monetary equivalent.</p> <p>4. Each voucher code can be used once only, and only one voucher can be used for each transaction.</p> <p>5. Unless otherwise specified, this offer is not applicable to delivery fee and cannot be used in conjunction with other promotions, discounts, coupons or privileges.</p> <p>6. foodpanda reserves the right to void, discontinue or reject the usage of these vouchers on certain restaurants without prior notice. In the event of matters or disputes, the decision of foodpanda shall be final.</p> |
|---|---|